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Forum: Brugergruppens Arbejdsgruppe 

Tid: Torsdag den 10. november 2022, kl. 17.00 

Sted: Rådhusets forhal, mødelokale 2 

Deltagere: Brugergruppens Arbejdsgruppe: 

Bent Jørgensen, Birthe Y. Nielsen, Jens Klindt, Karsten Wenneberg, 

Lars Bremer, Pia Larsen, Povl Markussen og Rudi Tobisch 

Driftsleder Steen Westring 

Klimakoordinator Hans-Henrik Høg 

Afbud:  

Referent: Lissi Petersen 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 

 
2. Orientering fra HOFOR 

Hans-Henrik Høg forventer at modtage forslag til takster for 2023 inden 
Brugergruppemødet, der forventes ikke en stor stigning i taksten. 
De nye takster skal behandles på Økonomiudvalget og i 
Kommunalbestyrelsen inden jul. 
Der vil ikke komme en repræsentant fra HOFOR til Brugergruppemødet. 

 

Mødesager/notater der skal videre til politisk 
behandling/orientering: 
 
3. Tilskud til Albertslund Verdensmål Center 2023 

v/Steen Westring 
(Bilag vedlagt) 
Arbejdsgruppen havde ingen bemærkninger til mødesagen. 
Brugergruppens repræsentanter i Albertslund Verdensmål Center havde et 
bilag med, som de ønskede behandlet på Brugergruppemødet sammen 
med mødesagen. 

 

Sager til behandling/beslutning i Brugergruppen: 
 

Sager til drøftelse i Brugergruppen: 
 

Orientering om: 
 
4. Mødedatoer i 2023 

Mødedatoerne er nu godkendt af Marianne Burchall, og kommer med til 
Brugergruppemødet. 
 

5. Orientering fra ad hoc arbejdsgruppen om takststruktur 
Steen Westring vil på Brugergruppemødet orientere om, hvor langt 
arbejdsgruppen er nået, arbejdet forventes færdig til præsentation på 
Brugergruppemødet den 8. juni 2023. 
 

6. Orientering fra Sundhedsrådet  
v/ Karsten Wenneberg 
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Karsten Wenneberg havde en referat med fra sidste møde i 
Sundhedsrådet, det bliver lagt på Brugergruppens hjemmeside, og der vil 
være et link til Sundhedsrådets dagsordner og referater på dagsorden til 
Brugergruppemødet. 
 

7. Orientering fra formanden 
  

8. Fra Forvaltningen:  
a) Konvertering fra naturgas till fjernvarme v/Steen Westring 

Steen Westring orienterede om, at det første spadestik blevet taget den 
25. oktober, der er desværre p.t. udfordringer med at skaffe 
gravemateriel. Det forventes stadig, at de første borgere er koblet på 
fjernevarmenettet inden jul, samt at alle, både i Herstedøster Villaby og 
Herstedøster Landsby, er på fjernvarmenettet med udgangen af 2023. 

b) Fjernvarme v/Steen Westring 
Steen Westring orienterede om, at der på Brugergruppemødet kommer 
en kort orientering om status på fjernvarmen. Der vil ikke være så 
mange projekter i 2023, da forsyningen vil fokusere ressourcerne på 
konverteringen fra naturgas til fjernvarme i Herstedøster Villaby og 
Herstedøster Landsby. 
Arbejdsgruppen bad om, at der på Brugergruppemødet bliver sat nogle 
ord på, hvorfor det er vigtigt at spare på fjernvarmen, selv om taksten 
ikke stiger væsentligt i 2023.   

c) Udebelysning v/Steen Westring 
Steen Westring orienterede om, at der på Brugergruppemødet kommer 
en orientering om udviklingen og nye projekter på udebelysning, blandt 
andet om: 
- Energibesparelserne – slukket vej- og stibelysning. 
- Bevilling til udskiftning af belysningen på Roskildevej. 
- Bevilling på 6 mio. kr. til moderniserings projekter. 

d) Affald & Genbrug v/Trine Tybjerg og Hans-Henrik Høg 
Hans-Henrik Høg orienterede om, at de sidste stativer er ved at være 
hentet ind. De fleste boligområder er overgået til den nye ordning og 
det går fint. 
Forventer at kunne orientere om, at Ressourceindsamling fortsætter 
som en selvstændig virksomhed. 

e) Energispareplan v/Hans-Henrik Høg 
Hans-Henrik Høg orienterede om, at der arbejdes på flere muligheder i 
forhold til at reducere energiforbruget primært i de kommunale 
institutioner og ejendomme, der vil blive givet en status på 
Brugergruppemødet. 

f) Aflysning af den traditionelle julemiddag i år og fremover 
Steen Westring orienterede om, at forvaltningen, i lyset af de store 
besparelser kommunen skal igennem de næste år, har besluttet, at 
julemiddagen fremover erstattes med en lille erkendtlighed. 
 

9. Eventuelt  
Lissi Petersen orienterede om, at Naturgruppen gennem et poiltisk vedtaget 
kommissorium er pålagt at sende dagsordner og referater til 
Brugergruppen, hermed et link til Naturgruppen Naturgruppen | Albertslund 
Kommune 

 

https://albertslund.dk/politik/raad-og-naevn/interne-raad-og-naevn/naturgruppen#dagsordener-og-referater-eb
https://albertslund.dk/politik/raad-og-naevn/interne-raad-og-naevn/naturgruppen#dagsordener-og-referater-eb

